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SLOVO STAROSTY OBCE 

 
Váţení občané, 

dovoluji si Vás oslovit v souvislosti s nedávnými 

komunálními volbami. Touto cestou bych chtěl poděkovat všem 

voličům, kteří mi dali hlas a jejichţ zásluhou jsem byl zvolen do 

zastupitelstva naší obce. Zastupitelům děkuji za důvěru, kterou mi 

dali při zvolení novým starostou obce. 

Také bych chtěl poděkovat za vykonanou práci bývalému 

starostovi obce p. Ladislavu Grimovi, který byl ve funkci nepřetrţitě 

celých 20 let a všem, kteří za toto období byli členy zastupitelstva. 

Také novému zastupitelstvu bych chtěl popřát mnoho úspěchů, sil 

a odhodlání k práci v novém volebním období. 

Váţení občané, dovolte abych popřál Vám a všem Vašim 

blízkým, krásné vánoční svátky, hodně zdraví, štěstí a úspěchů v roce 

2011. 

 

 Starosta obce Milonice 

 Miroslav Přikryl 

 

SLOVO ZASTUPITELSTVA OBCE 

 
Váţení spoluobčané, 

máme tu konec roku a nám staronovému zastupitelstvu 

nezbývá nic neţ zhodnotit letošní rok. Museli jsme se potýkat 

s radostmi a starostmi všedního dne. O starosti, tak o ty letos opravdu 

nebyla nouze. 

 Rok jsme zahájili 16. ledna obecním plesem. Jiţ od rána se 

prodávaly zabíjačkové pochoutky, které se bylo moţné odnést sebou 

nebo vychutnat u sklenky piva. Večer hrála k tanci a poslechu kapela 

Apeiron. 

V únoru pořádal Sbor dobrovolných hasičů tradiční ostatky 

s právem. Pan Starosta předal maskám právo před obecním úřadem, 

ty pak společně s baronem a baronkou prošli celou vesnici a bedlivě 

získané právo střeţili. Večer se konala taneční zábava se slavným 

soudem. 
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V březnu jsme pro děti i dospělé uspořádali Dětský maškarní 

ples. O zábavu zde jistě nebyla nouze, potvrzuje to i fakt, ţe 

kaţdoročně na tento ples přichází přes 150 návštěvníků. Pro všechny 

bylo připraveno občerstvení a bohatá tombola. V dubnu jsme s dětmi 

probudili broučky. 

Další kulturní akce proběhly aţ v červnu. Na farní zahradě 

byly ve dnech 4.6 – 7.6. promítnuty na letním kině české i zahraniční 

filmy. Přesně za čtrnáct dní, ve dnech 18.6. – 20.6.se v obci konaly 

Tradiční krojované hody. V pátek se postavila máje a roznesly májky 

po obci. V sobotu prošel vesnicí průvod  krojovaných stárků, stárek, 

dětí a sklepník. Večer se konala taneční zábava na parketě. V neděli 

završili krojovaní hody průvodem do kostela na mši svatou. 

Na přelomu července a srpna jsme uspořádali Dětské 

a sportovní dny. I kdyţ v pátek pršelo, přišlo poměrně hodně dětí 

postavit své stany k víkendovému táboření na malém hřišti. Po 

všechny dny byly pro děti připraveny hry a pro dospělé zábava ve 

formě malé kopané a ruských kuţelek. V pátek večer hrála rocková 

kapela Zóna 655. Na sobotní dopoledne měli pro děti připravený 

program hasiči. V neděli je pak vystřídali policisté z Bučovic 

v ukázce zásahu a vybavení. 

Poslední víkend v srpnu patřil Zahradní slavnosti, kterou 

pořádal Farní tým. Akce byla tradičně nastavena pro všechny věkové 

kategorie po všechny tři dny programu. 

V pátek 19.11. jsme uspořádali uspávání broučků. I přes silný 

déšť se sešlo docela hodně dětí, takţe nic nebránilo tomu, aby 

lampionový průvod prošel vesnici aţ k parku u kostela. Zde se 

broučci uloţili k zimnímu spánku. Den na to uspořádalo Myslivecké 

sdruţení Poslední leč. Po celodenním honu se večer na staré hospodě 

konala taneční zábava s prodejem zvěřinových specialit. 

Poslední akcí letošního roku pořádanou obecním úřadem bylo 

Rozsvícení vánočního stromu. Vystoupily děti mateřské školy, 

základní školy a základní umělecké školy. Při rozsvícení hráli trubači 

Tichou noc. Nakonec došel i Mikuláš s andělem a čerty a dětem 

rozdali dárky. Součástí akce byl i malý jarmark. 

Dáte nám jistě za pravdu, ţe takový mokrý rok jako byl 

letošek jistě nikdo nepamatujete. Problémy s vodou měli lidé po celé 
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republice a nevyhnuly se ani nám. Jen díky včasnému zásahu 

Milonických hasičů a pomoci okolních sboru nedošlo k větším 

škodám. Celkem bylo vytopeno 6 rodinných domů. Ostatní měli 

vytopeny sklepy a dvory. Voda se podařila ze všech zasaţených míst 

po kulminaci co nejdříve odčerpat. Vzhledem k tomu, ţe voda přišla 

hned dvakrát a to 30.5. v neděli odpoledne a 2.6. v 5 hodin ráno, bylo 

jasné ţe musíme jako zastupitelstvo rychle jednat. Z jednání co zatím 

proběhla je závěr takový: Bude provedeno zmenšení výpusti na 

poldru v Rošťoutkách. Dále dojde k vyčištění a opravě koryta toku 

v obci. Na tuto akci bylo vyčleněno 2 mil. Kč. Přesto ještě vybavíme 

JSDH dalšími protipovodňovými opatřeními na nejkritičtější úsek 

mezi mosty u ZD a u bytovky. Také se bude řešit pravý břeh toku od 

malého hřiště. 

Největšími investicemi obecního úřadu byli rekonstrukce 

a přebudování kuchyně v mateřské škole v částce 500 tis. Kč. Dále 

jsme provedli rekonstrukci obecního úřadu a hasičské zbrojnice. Na 

tuto opravu byl vypracován projekt Nový kabát na obecní úřad. Byla 

přislíbena dotace na pokrytí 80% nákladů. Dne 11.11. proběhla 

kolaudace, doklady byly podstoupeny revizorům Jihomoravského 

kraje. Peníze by obec měla obdrţet během června 2011. 

Jak jiţ bylo zmíněno, při povodni a následném úklidu bylo 

vynaloţeno nemalých finančních prostředků. 

U osady Rošťoutky soukromá firma zbudovala fotovoltaickou 

elektrárnu. Po několika jednáních jsme povolili výstavbu v katastru 

obce. Přínos pro obec bude patrný pod dobu 25 let. Po tuto dobu 

budeme od provozovatele dostávat příspěvek do rozpočtu 40 tis. Kč 

a jednorázový příspěvek 400 tis. Kč při zprovoznění.  

V listopadu byla nad obcí „Na chrastí“ zprovozněna 

základová stanice Vodafone. 

Během roku je v obci prováděna běţná údrţba cest, chodníků, 

veřejné zeleně, sečení trávy, v zimě úklid sněhu a posyp. Dále jsou 

prováděny drobné opravy na vybavení obce. 

Na příští rok máme v plánu dořešit problém s ujetou 

vozovkou a svahem u hřbitova. Dále opravit zeď na dvoře staré 

hospody od Jeřábků, která je částečně spadlá. Bude rekonstruován 

byt ve školce. Chceme realizovat protipovodňová opatření. Také 
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plánujeme na rok 2013 sjezd rodáků. Samozřejmostí je podpora 

kulturních a společenských akcí. 

Závěrem bychom chtěli poděkovat všem občanům za 

dosavadní spolupráci. Také chceme poděkovat všem sloţkám 

pracující v obci, zvláště SDH, MS a TJ Sokol. Děkujeme všem 

zaměstnancům obce a zaměstnancům mateřské školy. Přejeme Vám 

všem příjemné proţití vánočních svátků, do nového roku hodně 

zdraví, spokojenosti a osobních úspěchů.  

 

 Vaši zastupitelé 

 

SLOVO PŘEDEŠLÉHO STAROSTY 
 

Poděkování 

Rád bych touto cestou poděkoval za dlouholetou spolupráci 

všem občanům i sloţkám obce Milonice, kde jsem dvacet let působil 

ve funkci starosty. Je to dost dlouhá doba nejen na práci, ale také na 

vytvoření vzájemných kontaktů. Přestoţe se někdy vyskytly 

i problémy, myslím, ţe společným zájmem spoluobčanů se podařilo 

pečovat o dobrý vzhled i společenské dění v obci. Díky tomu se 

udrţovalo veřejné prostranství i předzahrádky rodinných domů. 

Je třeba poděkovat místním hasičům, kteří byli hlavními 

aktéry při opakovaných povodních, likvidaci poţárů i při pořádání 

hodů nebo ostatků. Dobrá spolupráce fungovala i s Mysliveckým 

sdruţením, TJ Sokol oddílem kopané i místními podnikateli. Chtěl 

bych vyjádřit poděkování také panu faráři i celému farnímu týmu za 

akce, které během roku organizují nejen pro místní, ale i pro široké 

okolí. Děkuji také za spolupráci všem členům zastupitelstva, kteří 

během dvaceti let v obci působili. 

Závěrem přeji novému zastupitelstvu hodně zdaru a úspěchů 

při dalším budování obce. 

 

 Grim Ladislav 
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SLOVO DUCHOVNÍHO SPRÁVCE FARNOSTI 
 

Váţení spoluobčané, milí přátelé! 

S blíţícím se závěrem občanského roku Vás všechny touto 

formou opět co nejsrdečněji zdravím a jsem rád, ţe uţ tak mohu 

učinit coby řádný a nikoliv prozatímní správce milonické farnosti. Od 

1. září tohoto roku mě zde totiţ brněnský biskup Vojtěch Cikrle 

ustanovil farářem, čímţ jsem přestal být pouhým administrátorem. 

Prakticky se na tom nic moc nemění, ale řádný správce má větší 

stabilitu místa a tedy naději delšího působení v určené farnosti. To 

mě také vedlo k tomu, abych se stal trvalým občanem obce Milonice. 

Díky tedy, ţe mohu být jedním z Vás a spolupodílet se podle svých 

moţností na ţivotě obce! 

Druhou významnou událostí v naší farnosti je to, ţe 

P. Miroslav Slavíček, můj předchůdce a v současnosti farní vikář 

(lidově kaplan), ukončil v Římě první část studií a získal tak titul 

IClic. – licenciát církevního práva. Chtěl bych mu i touto cestou 

a jménem všech farníků poblahopřát k náročně získaným studijním 

výsledkům a popřát mu do dalšího studia vše potřebné: Boţí 

poţehnání, i nadále studijní úsilí a pomoc všech, kdo mu jakkoliv 

pomoci mohou. Otec Miroslav nyní pokračuje ve studiu, které je 

zakončeno doktorátem v dané oboru. 

V tomto roce se v naší farnosti opět událo mnoho pěkných 

a zajímavých událostí. Bezesporu tou nejvýznamnější byla návštěva 

pomocného brněnského biskupa Mons. Petra Esterky na našich 

petropavlovských hodech, jenţ ţije trvale ve spojených státech a má 

jako biskup na starost české krajany ţijící v zahraničí. Biskup Petr 

pochází z Dolních Bojanovic, v 60. letech utekl za dramatických 

okolností před komunistickým reţimem do zahraničí, má za sebou 

bohatý kněţský ţivot (mj. i jako podplukovník letectva USA) a letos 

oslavil své 75. narozeniny.  

Letos poprvé jsme se s naší farností zapojili do celostátního 

projektu Noc kostelů. Byl to večer otevřených křesťanských chrámů 

na území celé ČR, a to pro všechny lidi dobré vůle: k přátelskému 

setkání, prohlídce prostor a třeba i moţnosti nahlédnutí do historie 

místa. V naší farnosti se mohli s interiérem kostela seznámit 
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srozumitelnou formou jak dospělí tak i děti. Všichni měli moţnost 

shlédnout „Ţivý Betlém aneb jak to bylo dál“ – divadelní ztvárnění 

důl. událostí Jeţíšova ţivota. Venku u kostela pak proběhlo 

vyhodnocení dětské výtvarné soutěţe s názvem Namaluj mi kostel    

a bylo také moţné zúčastnit se ochutnávky mešních vín. Bohuţel 

deštivé počasí zasáhlo výrazně do průběhu večera, takţe program 

dále pokračoval paralelně ve dvou variantách: pro zájemce o další 

degustaci neformálním setkáním pod stany a pro ostatní v kostele 

shlédnutím filmu o ţivotě Matky Terezy z Kalkaty. Program byl 

zakončen společnou modlitbou. 

V červnu jsme uspořádali uţ tradiční pouť farností našeho týmu, 

tentokrát do Křtin a na Vranov u Brna – na místa, která v letošním 

roce slavila svá velká jubilea. Kromě uţ tradičních velkých akcí 

Otevřená zahrada (letní kino) a Zahradní slavnost jsme se od 

podzimu zapojili do přípravy na velké cyrilometodějské jubileum, 

které bude v roce 2013. Tehdy uplyne 1150 roků od příchodu 

slovanských věrozvěstů na Velkou Moravu. Kaţdý z nadcházejících 

roků přípravy je nějak tematicky zaměřen; ten letošní je výzvou brát 

více do ruky a číst Bibli. A tak na biblických hodinách poznáváme, 

ţe „Kniha knih“ je stále aktuální a odpovídá i dnešnímu člověku na 

nejhlubší otázky po smyslu lidského ţivota.  

Chtěl bych na tomto místě poděkovat Vám všem, kteří jste v první 

polovině tohoto roku přispěli finančně na generální opravu 

milonických varhan! Díky Vaší štědrosti máme našetřeno necelých 

400 tis. Kč – výhradně nastřádaných z drobných darů - a právě 

probíhá po dohodě s odborníky výběr firmy, která se restaurování 

ujme. Oprava je předběţně naplánována na první polovinu příštího 

roku a o průběhu oprav Vás budeme informovat prostřednictvím 

farního zpravodaje FAIN.  

Co se týká oprav farní budovy, v letošním roce jsem pokročili jen 

nepatrně. Poţadovanou dotaci z Jihomoravského kraje na provoz 

přízemí fary pro farní aktivity jsme oproti loňsku neobdrţeli, takţe i 

nadále musíme „fungovat“ velmi skromně a při vstupu do farní 

budovy hned na první pohled provizorně. Doufáme, ţe příští rok se 

nám podaří zprovoznit alespoň jednu místnost v přízemí… 
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Na závěr bych chtěl jménem celého našeho farního společenství 

velmi poděkovat všem členům zastupitelstva obce, kteří aţ do 

letošních komunálních voleb pečovali o dobro naší obce! Na prvním 

místě patří můj velký dík odstupujícímu starostovi panu Ladislavu 

Grimovi nejen za jeho mnohaletou obětavou činnost pro celou obec, 

ale také za veškerou spolupráci s farností, vstřícnost a velkorysou 

štědrost, která se projevila především finanční „injekcí“ při opravě 

farní budovy! Stejně tak bych rád touto cestou poděkoval za 

obětavou práci a spolupráci bývalé účetní paní Janě Machálkové! 

Novému panu starostovi Miroslavu Přikrylovi i celému současnému 

zastupitelstvu pak ze srdce přeji hodně sil do zodpovědné sluţby, 

moudrost při rozhodování a také vzájemné porozumění a vstřícnost 

při řešení úkolů! Těším se na setkávání s Vámi! 

Drazí miloničtí občané, přeji Vám všem pokojné proţití vánočních 

svátku, hojnost dober v novém roce a jako kaţdý rok zvu na setkání u 

Ţivého Betléma na Boţí hod vánoční! 

 

 Váš  P. Mgr. Pavel Lacina, farář 

 

MATEŘSKÁ ŠKOLA MILONICE 
 

Jak ten čas letí… V mateřské škole běh času pozorujeme snad 

nejvíce – na dětech. Přijdou do školky malé, bojácné, stýskající si po 

mamince a za čas jsou to samostatné děti plné fantazie, kamarádů a 

společných záţitků. 

Činnost mateřské školy je dána jejím programem a různými 

akcemi konanými během roku. Naším nejdůleţitějším úkolem je 

příprava dětí na základní školu. Ta probíhá kaţdodenně při všech 

vhodných činnostech. 

Pro zlepšení přípravy dětí na školu jsme s dětmi navštěvovaly 

pravidelně kaţdý měsíc základní školu v Nesovicích. Obsahem 

setkání bylo rozvíjení schopností dětí, dovedností a funkcí důleţitých 

pro zvládnutí školní výuky. Např. rozvoj jemné motoriky, 

grafomotoriky, řeči, myšlení, orientace v prostoru, sluchové 

a zrakové vnímání, drţení tuţky, apod. Budoucí školáci se tak 

seznámili s prostředím školy a s učitelkou 1.třídy. 
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K nejmilejším akcím patří besídky konané v mateřské škole   

u příleţitosti Dne matek a vánoční besídky za účasti rodičů. 

Nyní nastává čas, kdy děti v mateřské škole proţívají 

nejkrásnější období v roce. Čas očekávání a těšení se na Mikuláše     

a Jeţíška. Přichází období čertů a nadílek, symbolicky 

charakterizující zlo a dobro. Kdo byl hodný tomu nadělí Mikuláš, 

kdo zlobil na toho přijde čert s metličkou. Na jedné straně jedinečná 

situace pro vznik nejistoty a někdy i stresu. Na druhé straně 

příleţitost seberealizace a tvořivost. 

Děti kreslí, malují, vyrábějí čertíky a Mikuláše, učí se 

písničky, básně, tanečky, pohybové hry k vánocům, aby předvedly 

všechno co umí, aţ nadejde chvíle a přijde Mikuláš s nadílkou. 

Kaţdoročně připravujeme pro rodiče vánoční besídku 

s obsahem vánočních koled, zvyků, písní a básní. Děti obdarují 

rodiče i malým dárečkem. Tak málo stačí abychom byli šťastni. 

Dětský úsměv a pochvala od rodičů je ta nejlepší odměna za vše co 

děláme. 

Na závěr děkujeme bývalému zastupitelstvu a zvláště panu 

starostovi  Ladislavu Grimovi za dlouholetou a úspěšnou spolupráci 

při zajišťování provozu a ţivota mateřské školy. 

Novému zastupitelstvu a panu starostovi Miroslavu Přikrylovi 

přejeme hodně úspěchů v jejich práci. 

Všem občanům a organizacím přejeme krásné proţití svátků 

vánočních a hodně zdraví, štěstí a spokojenosti v novém roce. 

 

To Vám přejí děti a zaměstnanci mateřské školy 
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ZPRÁVA O ČINNOSTI SDH MILONICE A JSDH OBCE 

V ROCE 2010 
 

Rok začal konáním výroční valné hromady 3. ledna 2010 

v místní kavárně. Schůzi zahájil starosta SDH p. Sádlík Jan. Po 

zahájení byly seznámeni členové s činností během roku 2009. Schůze 

se zúčastnili zástupci našeho okrsku, člen okresního výboru SDH 

a další zástupci sloţek. Během schůze byl zvolen nový výbor SDH 

Milonice na pětileté období. Starostou byl zvolen p. Sádlík Jan, 

místostarostou Slezáček Jan, velitel Šafařík Jindřich. 29. ledna jsme 

se zúčastnili výroční valné hromady našeho okrsku v Nevojicích. Zde 

byl zvolen nový výbor okrsku, jako starosta okrsku p. Sádlík Jan 

ze SDH Milonice. 

V měsíci únoru byly uspořádány ostatky s právem, kterých se 

zúčastnili jak členové SDH tak i občané Milonic v různých 

historických kostýmech. Naši obec tak navštívili baron s baronkou 

a jejich početná druţina. Lidé se dobře bavili i na večerní zábavě.  

V tomto měsíci pracovníci obce započali práce na opravě 

zbrojnice podřezáváním zdiva. V dubnu byl proveden sběr ţelezného 

šrotu po naší vesnici za účasti 10 členů. Koncem dubna se konala 

svatba naší členky Soně Chramostové. Členové sboru se této svatby 

zúčastnili na zámku ve Slavkově, kde dle starých tradic proběhlo 

„zalikování“ nevěsty a ţenicha. 

V květnu proběhl nácvik na okrskovou soutěţ, která se konala 

9. května v Milonicích na vozovce u fotbalového hřiště. Náš sbor se 

umístil na 3. místě. Na zbrojnici bylo zhotoveno oplechování střechy 

a výměna okapů. 30. května naši obec postihla povodeň. Po velkém 

přívalu sráţek se voda vylila z potoka Hvězdlička do ulice Hrubá 

strana a kanály do přilehlých domů, kde zatopila sklepy. Museli jsme 

tuto vodu odčerpávat. Na pomoc byly také přivolány okolní hasičské 

sbory z Brankovic, Bučovic a Bohdalic. Akce se zúčastnilo 17 členů 

a bylo odpracováno 175 hodin. 

2. června naši obec znovu postihla velká voda. Tento příval 

vody byl horší neţ předešlý. Na pomoc při odčerpání vody ze sklepů 

obytných domů přišlo 18 členů SDH a odpracovali 240 hodin. 19. 
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června SDH společně s OÚ Milonice pořádaly tradiční hody se 

stárkami. 

14. srpna jsme připravili posezení členů SDH na myslivecké 

chatě i s rodinnými příslušníky. Akce se vydařila, počasí nám přálo   

a byla dobrá nálada. V tomto měsíci také oslavil 60. jubileum velitel 

zásahové jednotky a sboru p. Šafařík Jindřich, kterému jsme byli 

blahopřát.  

V září jsme dokoupili 4 vycházkové obleky z finančních 

prostředků SDH. Přijali jsme nové členy do našeho sboru. Na 

výborové schůzi bylo projednáváno 115. výročí zaloţení sboru 

a moţnost pořízení slavnostního praporu. Na budově byla 

dokompletována elektroinstalace, vymalování vnitřních prostor, 

dokončení fasády ze dvorní strany, vydláţdění prostoru za zbrojnicí 

a chodníku před budovou. 

V říjnu byl proveden sběr ţelezného šrotu po vesnici za účasti 

14. členů. V tomto měsíci a během měsíce listopadu probíhaly 

úklidové práce a úprava interiéru budovy. Bylo provedeno 

zazimování techniky. 

Během prosince proběhnou inventury svěřené výstroje 

a techniky, příprava na valnou hromadu 2011. 

V roce 2010 bylo uspořádáno celkem 12 výborových schůzí, 

vţdy první pátek v měsíci. Před kaţdou schůzí je provedena kontrola 

připravenosti techniky. 

Členové SDH odpracovali celkem 1094 hodin a z toho 

největší díl byl při povodních a při opravě zbrojnice. 

Náš sbor má 46 členů z toho 12 členů je zařazeno do JSDH. 

Jednotka má vţdy připravenou techniku k zásahu. 

Jménem výboru SDH a JSDH děkuji všem členům za práci 

v roce 2010, OÚ Milonice za kladný přístup a spolupráci, dále 

Mysliveckému sdruţení Milonice - Uhřice, TJ sokolu Milonice -

 Uhřice a všem občanům obce za dosavadní spolupráci a podporu při 

kulturních akcích. Těším se na dobrou spolupráci v roce 2011. Vám 

všem, váţení občané, přeji jménem SDH Milonice hodně zdraví, 

štěstí a úspěchů v Novém roce 2011. 

 

 Výbor a starosta Sboru dobrovolných hasičů 
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SOKOL MILONICE-UHŘICE 
 

Na jaře 2010 naše muţstvo podávalo průměrné výkony 

a tomu odpovídalo i konečné umístění. Ve 4. třídě okresního přeboru 

muţů jsme obsadili 10. místo. Za pozornost stojí vyzvednout 

nejlepšího střelce muţstva Tomáše Jabůrka, který se jen na jaře trefil 

10x. 

V průběhu příprav na nový ročník 2010-2011 jsme řešili 

změny v hráčském kádru s cílem posílit tým a zlepšit herní projev. 

Výraznou posilou byl příchod našich bývalých hráčů Jirky Rybnikáře 

z muţstva Nesovic a Jaroslava Jeřábka z muţstva Draţovic. 

Dále ukončil hostování v Letonicích David Vaněk a posílil 

náš útok. Petr Pacula ukončil hostování v našem muţstvu a nyní hraje 

v Lysovicích. Jan a Zdeněk Kargerovi zůstávají nadále na hostování 

v Draţovicích a Luboš Minks v Bučovicích. 

V současné době naše obce Milonice-Uhřice reprezentují tito 

hráči: Vladislav Stač, Michal Pokuta, Jaroslav Jeřábek, Zbyněk 

Macalík, Petr Skřivánek, David Svoboda, Zdeněk Jašek, Kamil 

Soukal, Jiří Rybnikář, Jan Koudelka, Jiří Jelínek, Martin Zpěvák, 

Lukáš Doupovec, Lukáš Merta, Tomáš Jabůrek, David Vaněk, 

Tomáš Tesař a Vladimír Jeřábek. 

V podzimní části sezony trenér Pavel Jeřábek naordinoval 

týmu útočnou kombinační hru se zabezpečenou obranou. Výsledkem 

je umístění na pěkném 5.místě, zisk 28 bodů a impozantní skóre 

52:17. 

Nejlepším střelcem podzimu je opět Tomáš Jabůrek s 11 góly. 

Následují ho David Svoboda a David Vaněk s 8 góly. 

Na základě „smlouvy“ vyuţívá naše hřiště a kabiny TJ 

Bohdalice. Muţstvo „A“ k tréninkům a muţstvo „C“ k mistrovským 

zápasům. 

V důsledku jarních povodní byla strţena a zničena 

přechodová lávka přes potok na hřiště. Pan Oldřich Doupovec opatřil 

novou lávku, kterou ve volném čase usadili pánové František 

Jeřábek, Pavel Jeřábek, Milan Kuric, Jiří Rybnikář a Václav Patrman. 

Před zahájením sezony bylo natřeno zábradlí u kabin, okna, dveře     

a zárubně v kabinách. 
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Hráči si z vlastních prostředků zakoupili tréninkové bundy 

s reklamou „Milonice-Uhřice“. Nákup a vyhotovení zajistila Kateřina 

Lipenská. 

Poděkování patří: paní Josefce Rybnikářové za praní              

a přípravu dresů k utkáním. Panu Janu Sádlíkovi za přípravu hrací 

plochy k utkáním, která je neustále v perfektním stavu. Panu Milanu 

Kuricovi za lajnování hřiště na všechna utkání. Panu Františku 

Jeřábkovi a Milanu Kuricovi za zajišťování a prodej občerstvení. 

Panu Miroslavu Jeřábkovi za vedení pokladny, prodej vstupenek       

a vyplácení rozhodčích. 

Zvláště bychom chtěli poděkovat OU Milonice a OU Uhřice 

za finanční podporu a poděkování také patří všem věrným fanouškům 

za povzbuzování. 

Prostřednictvím zpravodaje bychom chtěli ještě jednou popřát 

hodně zdraví našemu bývalému předsedovi panu Jaroslavu Sádlíkovi 

k jeho významnému ţivotnímu jubileu – 80 let. 

Na závěr bych chtěl všem hráčům, členům a občanům popřát 

do nového roku 2011 hodně zdraví, štěstí a spokojenosti… 
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ZPRÁVA O ČINNOSTI MS MILONICE-UHŘICE 
 

V letošním roce 2010 MS Milonice-Uhřice navázalo ve své 

činnosti na zavedené tradice a zkušenosti z minulých období. 

Ţivot členů našeho MS se (jak by se někomu mohlo zdát) 

nesestává jen ze samých radostí, ale jsou to především desítky hodin 

práce kaţdého jednotlivého myslivce. A to nejen pro sdruţení, ale 

především pro zvěř a přírodu v naší honitbě. Tato práce však po 

většinu roku zůstává skryta očím široké veřejnosti, a tak můţe být 

náhled na myslivce do značné míry zkreslený. Jedná se především: o 

budování a opravy mysliveckých zařízeni jako jsou krmelce, zásypy, 

slaniska, posedy a další. O zvelebování v areálu myslivecké chaty 

jako bylo opravení podlahy, částečná oprava střechy a sklepa, nové 

schody a úprava okolí chaty. O úpravu ţivotního prostředí, aby bylo 

vhodné jak pro nerušený ţivot divoce ţijící zvěře, tak i pro člověka. 

Někdy se ovšem tato naše snaha míjí účinkem, ne snad ze 

strany zvěře, ale člověk si mnohdy neuvědomuje ţe v dané krajině 

neţije sám a chová se prazvláštním způsobem. 

Aby se pohled veřejnosti jak na myslivost tak na myslivce 

samotné aspoň z části změnil, pořádalo naše MS v tomto roce opět 

řadu akcí. 

Mezi ně patří návštěva dětí z MŠ Milonice na myslivecké 

chatě, kde členové seznámili děti s druhy zvěře ţijícími v okolí naší 

obce, s mysliveckými zvyky a tradicemi, předvedli ukázky 

myslivecké kynologie a po malém občerstvení zodpověděli všechny 

dětské dotazy. Rozzářené oči dětí byly tou nejlepší odměnou za tuto 

práci. 

Dále proběhly na chatě MS střelby adeptů z celého „okresu 

Vyškov“, kteří v letošním roce skládali zkoušky o první lovecký 

lístek. Tyto střelby jiţ po několik let probíhají ve spolupráci s OMS 

Vyškov. 

Dále, jako jiţ řadu let, proběhly i letos dvě přátelská posezení 

spojená se střelbou na asfaltové terče. Tato se díky dobré organizaci  

a osvědčené kvalitě pohoštění opět setkala s kladným hodnocením, 

jak myslivců, tak i nemyslivecké veřejnosti. Ať uţ cizí, nebo i z řad 

občanů naší obce. 
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Během září proběhly tři čekané na kachny za účasti 

mysliveckých hostů převáţně z okolních honiteb. Kachen byl na 

rybníku dostatek, ovšem jejich odlov byl uţ tradičně slabší.  

V listopadu se konaly zatím dva za tří plánovaných honů na 

zvěř drobnou. Tyto hony ukázaly to co jsme po většinu roku 

pozorovali nejen my, ale i myslivci v celé České republice a totiţ to, 

ţe letošní klimaticky krajně nepříznivý rok se citelně podepsal na 

stavech drobné zvěře, které je v některých lokalitách nebývale malé 

mnoţství. Proto bude v nadcházejícím zimním období nutné této 

zvěři věnovat zvýšenou pozornost a snaţit se jí pomoci zdárně zimu 

překonat bez větší újmy a ztrát. 

Letos se v našem sdruţení také připravují tři adepti ke 

zkouškám z myslivosti. Jsou to p. Přikryl Radek, p. Fryč Pavel          

a p. Hofr Martin. Přípravu ke zkouškám tito adepti vykonávají pod 

určeným dohledem svědomitě a všichni věříme, ţe na jaře úspěšně 

sloţí zkoušky o první lovecký lístek. 

Závěrem mi dovolte abych poděkoval jak všem členům MS, 

tak i našim příznivcům za práci, kterou v letošním roce odvedli. 

Všem kteří se jakoukoli formou podíleli na chodu sdruţení a všem, 

kteří ač mnohdy skryti, podporují tradice české myslivosti. 

Do nového roku 2011 mi dovolte vám všem popřát mnoho 

zdraví, štěstí, spokojenosti a hodně osobních i mysliveckých 

úspěchů… 

 

Za výbor MS: 

 Jiří Fryč - jednatel MS 
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ŠIPKAŘSKÝ KLUB SEDMIČKA MILONICE 
 

Váţení spoluobčané, 

dovolte mi i za náš Šipkařský klub Sedmička Milonice napsat 

pár řádek. Mnoho z Vás jistě ví, ţe existujeme. Kdo ne, má právě teď 

moţnost něco se o naší činnosti dozvědět. 

 

Pohled do historie 

Historie šipek sahá aţ k době, kdy se po naší zemi proháněla 

dnes jiţ vyhynulá zvířata a byla lovena pomocí oštěpů. Největší 

rozvoj šipek nastal ve středověku, a to především v Anglii. Angličtí 

lučištníci vyráběli ze svých dlouhých klasických šípů zkrácené          

a bavili se soutěţením ve vrhání těchto zkrácených šípů do špalků z 

(prý) jilmového dřeva nebo do terčů, kterými byla například dna sudů 

s vínem.  

Šipky tedy vznikly jako hospodská zábava. A zásluhou 

kolonizace se dostávají do celého světa a stávají se jedním z 

nejstarších sportů. 

Pro zájemce připojuji i webovou adresu, kde se dozví vše od 

vybavení aţ po aktuální ligové tabulky: www.sipky.org. 

 

O nás 

Blikající a hrající, ne však výherní, „bednu“ jsme začali 

nejistě obcházet asi v roce 2005. Téhoţ roku se také dala dohromady 

parta lidí, které spojilo nadšení a radost z této hry.  

Dva roky na to, protoţe dříve tři současní členové hráli za jiný klub, 

jsme se rozhodli náš um, společně s chutí rovnat síly s jinými hráči, 

prodat a přihlásit se do soutěţe. Pod názvem Sedmička Milonice (7 je 

šťastné číslo ) od roku 2007 do dneška, tedy jiţ čtvrtou sezónu, 

hrajeme 2. ligu Vyškovska.  

Členové: Radek Lipenský – kapitán, Michal Pokuta, Kateřina 

Lipenská, Aleš Sádlík, Eva Přikrylová, Rostislav Sedlář, Ivan Paška  

a Michaela Lipenská. Bývalý člen – Pavel Vykoukal. 

Co kdekoho nenapadne je náročnost tohoto sportu. A to 

nejenom psychická ale i fyzická. Leckdo si říká: “Co na tom vidí za 

problém? Vţdyť tam se trefím taky…“ Opak je však pravdou, kdyţ 

http://www.sipky.org/


 18 

takového polemika vyzveme k hodu… Říká se, ţe 50% úspěchu či 

neúspěchu ve sportu typu šipek se rodí v hlavě. Základem úspěchu je 

tedy pravidelný trénink, pevná ruka a jasná mysl. 

Na konci roku má kaţdý tendenci bilancovat. Nebudu 

výjimkou. 

Velkým úspěchem bylo konečné 7. místo (ze 14ti) za loňskou 

sezónu, stabilní výkony během celé sezóny, vydařený letní turnaj i 

s účastí ligových hráčů  jiných druţstev, spolupráce s několika 

sponzory a co je pro nás nejdůleţitější – neutuchající optimismus      

a smysl pro humor. 

Na závěr bych chtěla poděkovat všem hráčům za jejich 

vzorný přístup, sponzorům (konkrétně: pan Ladislav Grim, pan Ivan 

Paška, firma Reška, pan Karel Kočíř, pan Petr Habáň) a hospodským 

od vzniku klubu do dneška. 

Vám, váţení spoluobčané, přeji za celý ŠK do nového roku 

mnoho zdraví, štěstí, pohody a jen k úsměvu na rtech důvody!  

 

Za ŠK Sedmička Milonice 

Michaela Lipenská. 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

 

 
Sňatky:  

Soňa Lukšová, roz. Chramostová 24. 4. 2010 čp. 27 

    

Markéta Sádlíková, roz. Voňková 12. 6. 2010 čp. 50  

  

Dagmar Tarabášová, roz. Helferová  

 Radek Tarabáš   26. 6. 2010 čp. 66 

 

 Petra Boudová, roz. Ţáková 

 Petr Bouda    26. 6. 2010 čp. 5 

 

 

Narozené děti: 
 

 Jakub Novotný  28. 3. 2010  čp. 100 

 Vojtěch Holesz  11. 5. 2010   čp. 82 

 Petr Machala   12. 7. 2010  čp. 113 

 Kateřina Kargerová  14. 8. 2010  čp. 92 

 Eliana Drábková  12. 11. 2010  čp. 10 

 

 

Úmrtí: 

 Ludmila Jeřábková  1. 3. 2010  čp. 51 

 František Rybnikář  17. 9. 2010  čp. 138 

 Brabencová Marie  11. 11. 2010  čp. 105 
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PŘEHLED KULTURNÍCH A SPOLEČENSKÝCH AKCÍ 

POŘÁDANÝCH V LETOŠNÍM ROCE 
 

AKCE DATUM ORGANIZÁTOR 

 

Obecní ples 16. 1. OÚ 

 

Ostatky s právem 13. 1. SDH 

 

Dětský maškarní ples 13. 3. OÚ 

 

Probouzení broučků 16. 4. OÚ 

 

Otevřená zahrada 4. – 7. 6. FT 

 

Tradiční krojované hody  18. – 20. 6. OÚ 

 

Dětské a sportovní dny  30. 7 – 1. 8. OÚ 

 

Zahradní slavnost  27. – 29. 8. FT 

 

Uspávání broučků 19. 11. OÚ 

 

Poslední leč 20. 11. MS 

 

Rozsvícení vánočního stromu  4. 12. OÚ 

 

Ţivý Betlém 25. 12. FT 

 

 

Vysvětlivky: OÚ – Obecní úřad, SDH – Sbor dobrovolných hasičů, 

FT – Farní tým, MS – Myslivecké sdruţení 
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FOTOGALERIE 
Ostatky s právem 
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Dětský maškarní ples 
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Tradiční krojované hody 
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Dětské a sportovní dny 

 
Děti z mateřské školy a divadlo 
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Povodně 30.5. a 2.6. 
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Děti na myslivecké chatě 

 
Oprava obecního úřadu a hasičky 

 


